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Vážení přátelé, 
 

Od posledního vydání střípků došlo k několika změnám a 

událostem, o kterých bych Vás chtěl na následujících řádcích 

informovat. Většina je Vám již určitě známa, zprávy se ve vsi šíří 

rychle. Některé se ke mně dostávají zpátky ve zkreslené podobě a 

ty bych chtěl uvést na pravou míru.  

 

Zaměstnanec obce 
Pan Jiří Jindra se po necelých deseti letech rozhodl odejít do 

předčasného důchodu. Pracoval pro nás všechny a někdy to 

s námi neměl úplně jednoduché. Chtěl bych mu i touto formou 

veřejně a z celého srdce poděkovat za vše, co pro každého z nás a 

pro obec jako celek udělal. Neloučí se úplně. Dohodli jsme se na 

pokračování spolupráce v omezeném rozsahu. Ponechá si starost 

o odpadové hospodářství.  

Jiného zaměstnance není jednoduché sehnat. Důvodem jsou 

především poměrně vysoké nároky na dovednosti, zkušenosti a 

naše omezené možnosti, co se týče financování této pracovní 

pozice. Sečení trávy, úklid veřejných prostranství, zimní 

prohrnování sněhu, drobné i větší opravy, to vše budeme muset 

v nejbližší době nejspíše zasmluvnit. Kdo by měl o práci zájem, 

nechť se ohlásí přímo mě nebo místostarostovi. Kontakty na nás 

jsou na webových stránkách obce.  

Obchod 
Obchod Kamila Hájka, jak jistě víte, končí na konci března.  

Od 2. 4. 2024 počínaje k nám bude v úterý a ve čtvrtek 

zhruba v 7:15 zajíždět pojízdná prodejna pekařství Včelákov. 

Prodej bude probíhat před obecním úřadem. Čas příjezdu 

berte prosím s rezervou. Kdo má zájem, raději přijďte dříve, než 

si tato služba trochu „sedne“. Měli by mít široký sortiment pečiva 

a omezené portfolio dalších výrobků, jako např. salámů, salátů. 

Nejsou plnohodnotnou pojízdnou prodejnou. Nicméně 

provozují vlastní prodejnu se smíšeným zbožím ve Včelákově a 

určitě bude možné si u nich nějaký další sortiment objednat. Jiné 
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dny prozatím nejsou k dispozici. Jsme kousek od zavedené trasy, 

kterou obsluhují pouze v nabídnuté dny. 

Můžeme zkusit zajistit zavážku čerstvým pečivem i mimo úterý a 

čtvrtky, ale bylo by to pouze pečivo a pouze na objednání. 

S dalším konkurentem ovšem přichází riziko, že tržba bude 

nakonec pro oba provozovatele příliš nízká a službu zruší.  

Prosím, ohlaste se na obecní úřad ti z vás, kdo máte o dovoz 

pečiva v pondělí, středu a pátek zájem, chcete si čerstvé 

pečivo objednávat a v jakém množství. Vydávalo by se nejspíš 

v kuchyni v kulturním domě v předem daný čas a nečekám, že to 

bude od začátku bez problémů.  

Jeden místní dobrodinec mě hodně mile překvapil, když se nabídl, 

že lidem, kteří nemají možnost se dostat na rozmanitější nákup do 

města nebo alespoň do Dolní Krupé, by byl ochoten nákup zajistit 

v Havlíčkově Brodě a dovézt. Služba je cílena na starší nebo 

hendikepované, kterým bez obchodu se smíšeným zbožím 

vznikne skutečný problém. Podmínkou je nákup v jednom 

supermarketu, aby nemusel pro jednu levnější věc na druhý konec 

města. Prosím tedy i ty, kdo by chtěli tuto výpomoc využít, o 

nahlášení se na obecní úřad.  

Nový obchod je vyprojektován. Bude se jednat o moderní 

energeticky ziskovou stavbu. Stavební povolení bychom měli 

získat zhruba v době vydání těchto střípků. Mezitím úspěšně 

pokračují všechny kroky, které jsou potřebné pro žádost o dotaci. 

Máme povolení k demolici. Objekt je odpojen od sítí, je zařazen 

do databáze brownfieldů. Kamery ve sběrném dvoře pracují 

z nového místa.  Se stavebním povolením a dokončeným 

rozpočtem už budeme moci žádat o dotaci a dělat výběrové řízení 

na zhotovitele stavby. Dotace samotná je věc nejistá a určitě se 

nebude vztahovat na celou stavbu. Mohli bychom z ní financovat 

asi 45% ceny. Kladný hospodářský výsledek z minulého roku 

nám umožňuje realizovat stavbu i bez dotace, přesto samozřejmě 

uděláme maximum pro její získání.  
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Hospoda 
Se současným obchodem končí i hospoda, respektive šipkařský 

klub. Občas od různých lidí slýchávám, že každá obec by 

hospodu měla mít, aby se lidé měli kde sejít a popovídat si. 

Neříkají to jen ti, kdo do hospody chodí. Souhlasím, ale ten 

prostor by měl návštěvníka sám zvát, působit mile a útulně a host 

by se tam měl cítit příjemně. Samozřejmostí je nekuřácké 

prostředí, v zimě vyhřáté, v létě pokud možno otevřené ven, na 

sluníčko. Ze dvou variant jsme nakonec vybrali pronájem 

hospody v kulturním domě. Pronájem začneme v tom stavu, 

v jakém je hospoda teď. Někdy v průběhu července nebo srpna je 

v plánu rekonstrukce. Dnes hospoda v kulturním domě působí 

dost sterilně, k vlídnosti a útulnosti má daleko. Požádal jsem o 

spolupráci interiérovou designérku, ten prostor by měl po letech 

projít výraznou proměnou. Měl by dostat novou dlažbu, zateplení 

stropů, nový nábytek a vlastní vchod.  

 
Stále se ještě diskutuje nad záchody, zda by hospoda měla mít své 

vlastní místo šatny nebo sdílené se zbytkem kulturního domu. 

Obě řešení mají svá pro a proti. Rozhodnutí zatím nepadlo, 

sbírám názory a náměty, bud rád i za ten Váš. Do rozhodnutí 

hodně promluví i provoz před samotnou rekonstrukcí.  

Stále zůstane možnost pronájmu hospody pro soukromé účely. 

Naše očekávání je takové, že zhruba polovina zájemců by se 
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mohla domluvit s hospodským, aniž by do jejich dohody musela 

vstupovat obec. Nedojde-li k dohodě mezi hospodským a 

potenciálním nájemcem, bude možné požádat o pronájem přímo 

obec. Bude-li volný termín, požádá obec hospodského o vyklizení 

prostor dle zveřejněné nájemní smlouvy. Prakticky budou 

k dispozici prostory tři - pro menší akce kolem 20 lidí je možné 

využít saunu, akce do 50 lidí lze pořádat v hospodě a pro větší 

účast je tu ještě sál. S pronájmem kuchyně lze oslovit 

Zemědělskou společnost Horní Krupá. 

Parcely  
Územní rozhodnutí na rozdělení pozemků na tři parcely ještě není 

vydané. Nejsem v této věci pasivní, spíše naopak. Někdy mi ale 

připadá, že se klacky pod nohama spíše množí než aby ubývaly. 

Chtěl jsem podmínky prodeje dvou parcel diskutovat na veřejné 

schůzi, kterou kvůli absenci územního rozhodnutí odkládám už 

od podzimu. 

Posílení vodárenské soustavy 
Minulý týden přišla zpráva o výsledku čerpacích zkoušek nového 

vrtu HK-3 pod koupalištěm. Vrt je 90 m hluboký, čerpadlo by 

mělo být umístěno v 70 metrech. Ve zkratce: vydatnost vrtu je 3-5 

m3 za hodinu, ve vodě je nadlimitní obsah manganu a radonu, 

limitní množství vápníku a dusitanů a měřitelné množství 

pesticidních látek. Ty jsou však v normě. Na základě těchto 

výsledků se bude projektovat přívod k úpravně a nová úpravna 

pro vodu z tohoto vrtu vedle vodárny Horní Krupá. 

Hřiště 
Rodiče a jejich děti určitě zaregistrovali, že na návsi postupně 

odplula loď. Ta byla v havarijním stavu a ani několikero pokusy 

se ji nepodařilo nabalzamovat tak, aby nebyla nebezpečná dětem. 

Na rozloučení s prázdninami v létě 2023 si děti vybraly nové 

hřiště. Stavět se bude v první polovině dubna.  

Současně s prolézačkou pro děti jsme chtěli postavit i workoutové 

hřiště pro mládež a dospělé. Žádali jsme o finanční prostředky 

Nadaci ČEZ, ale neuspěli jsme. Vzhledem k množství dalších 

investic se proto stavba workoutového hřiště prozatím odkládá.  
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Úpravy zeleně 
Nechali jsme prosvětlit rybník Jindrák. Bylo to v plánu od léta 

minulého roku. Probírku navrhl a na práce dohlížel certifikovaný 

arboretista. Větve, které by jinak skončily za kompostárnou, si 

zpracovali místní, kteří o ně na místě projevili zájem. Vytěžená 

dřevní hmota, většinou olše, se prodá jako palivové dřevo.  

Do konce března proběhne ještě údržba průjezdného profilu na 

obecních silnicích na Údolí a Zálesí.  

Plánované investice 
Kromě výše uvedeného probíhá projektová příprava na celkovou 

rekonstrukci kulturního domu. Do střechy nad sálem i přes drobné 

opravy zatéká, stejně tak zatéká na dvou místech do sklepa, 

elektroinstalace není ve vyhovujícím stavu, o tepelných ztrátách 

nemluvě. V rámci rekonstrukce by se budova měla okolo 

oddrenážovat, opravit izolace a opláštit. Projekt bude rozdělen na 

dva. Jeden se bude týkat opravy střechy nad sálem, hospody a 

prozatím nezkolaudovaného technického zázemí v suterénu. 

Druhý projekt pokryje zateplení, izolace, elektroinstalace a 

vytápění. 

Z požární nádrže na návsi prolíná voda do potoka, kamenná stěna 

se v místě už částečně zbortila. Zadali jsme realizaci projektové 

dokumentace na opravu, případně celkovou rekonstrukci. Až se 

vyskytne vhodná dotační příležitost, bude projekt připraven 

k podání. 

Připravují se dva projekty na stavbu veřejného osvětlení, jeden je 

na Údolí a druhý v Horní Krupé od nové MŠ směrem na Dolní 

Krupou. Oba se budou realizovat spolu s přeložkami elektrického 

vedení. Ještě nemám termíny realizace od ČEZ. Pro Údolí je to 

předběžně rok 2025 a Horní Krupá se možná stihne ještě letos. 

 

Informací je mnohem více, vydaly by na knihu. Zajímá-li vás 

něco dalšího nebo chcete vědět víc, nečekejte na nic, volejte, 

pište, ptejte se hned. 

 

Jaroslav Čáp, starosta@hornikrupa.cz, tel. 725 101 163 

 

mailto:starosta@hornikrupa.cz
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SBÍRKA POUŽITÉHO OŠACENÍ 

pro Diakonii Broumov 

Proběhne 9. – 12. 5. 2024 v budově VEM-DEJ. 

Čt, Pá od 8,00 do 10 hod 

So, Ne od 16,00 do 18,00 hod 

Mimo uvedené hodiny bude budova VEM-DEJ 

uzamčena! 

Co můžete darovat 
Veškeré oděvy 

dámské, pánské, dětské – nepoškozené s fungujícími zipy 

Obuv 

nepoškozená ( zavázaná v igelitové tašce) 

Kabelky, batohy 

pouze nepoškozené a s funkčním zipem 

Lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky 

čisté i mírně poškozené 

Přikrývky, polštáře a deky 

pouze péřové 

Záclony, závěsy 

nepoškozené 

Látky 

minimálně 1 m čtvereční, prosíme, nedávejte nám odřezky a zbytky 

látek 

Menší elektrospotřebiče 

mohou být i nefunkční 

Knihy 

ideálně dětské, ale i pro dospělé čtenáře 

Co nemůžeme přijmout 
Znečištěný a vlhký textil 

nelze poskytnout potřebným 

Ledničky, televize, počítače 

Nábytek 

Jízdní kola, kočárky, nádobí, skleničky, porcelán 

transportem se znehodnotí 

Matrace, koberce 

z hygienických důvodů 
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Se Slunečnicí poznáváme svou vesnici 
Na přírodovědném kroužku Slunečnice od začátku školního roku 

s dětmi objevujeme nejen okolí naší obce, zajímavá zákoutí 

přírody, ale i místa v naší obci mnohdy méně dostupná či 

přehlížená. Již jsme prozkoumali zemědělské družstvo, místní 

hřbitov s kostelem a chystáme se prozkoumat požární zbrojnici a 

obecní studny. Naposledy jsme vyrazili do sběrného dvora, kde 

jsme si zopakovali proč je dobré odpad třídit, co se z něj dá ještě 

vyrobit a především, který odpad kam dáváme (a kam ne). 

Výzvou pak bylo sešlapat krabice, aby v kontejneru na kartóny 

bylo více místa. Prohlédli jsme a správně umístili chybně 

vytříděný odpad. Plasty v papíru je již taková klasika. Vrcholem 

pátrání byl nález tvrdé bábovky ve vytříděném papíru. S dětmi 

jsme se rozhodli, že ji půjdeme "uložit" na obecní kompost. I 

tentokrát jsme si s dětmi kroužek užili a už se těšíme na další. 

Mimochodem v pátek 26.4. od 15 hodin srdečně zveme na úklid 

odpadků kolem silnic (na Knyk a Olešnou). Sraz bude na návsi u 

Kulturního domu. Po práci budou moci děti shlédnout loutkové 

představení. 
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Velikonoční koncert 
Na velikonoční neděli 31.3. od 17.h. evangelický sbor připravuje 

koncert dvou mladých hudebnic: Barbory Zadražilové a Terezy 

Kotlasové. Na programu budou biblické písně Antonína Dvořáka, 

Truvérská mše od Petra Ebena a další duchovní písně. Slovem 

provede evangelický farář David Šorm. Vstupné bude 

dobrovolné. Přejeme Vám požehnané velikonoční svátky. 

Výměna generací 
V těchto dnech budeme brigádně rozebírat tradiční dřevěnou 

prolézačku draka v areálu Krupské školy a evangelické fary. 

Draka jsme stavěli v roce 2008. Jelikož několika dětským 

generacím dobře sloužil, pokusíme se jej postavit znovu. Pokud 

by se šikovní tatínci chtěli do stavby draka zapojit, budeme rádi. 

A děti se snad mohou těšit na to, až nový drak u nás opět 

"přistane". Zase na nějakou dobu. 

                                                                        David Šorm  

 

KOMINÍK 

Vzhledem k tomu, že na podzim nemá pan kominík čas, přijede 

do naší obce již v týdnu od 10. do 14. června 2024. 

Pokud máte zájem o revizi nebo čištění komína ve své 

domácnosti, přihlaste se na obecním úřadě do 3. června 2024. 
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Zprávičky ze školky 
 

Čas plyne jako voda a my si společně ve školce užíváme každou 

chvilku. 

Při návštěvě Krajské knihovny v Havlíčkově Brodě nás paní 

knihovnice seznámila s příběhem malé Lucinky v zimě. Děti měly 

možnost vyzkoušet si práci na interaktivní tabuli a seznámily se 

s prostředím velké knihovny. 

Na konci listopadu jsme úspěšně zakončili lekce bruslení 

v Chotěboři. Instruktorům patří velký dík, protože se ze všech dětí 

stali výborní bruslaři ☺ 

Po návštěvě Mikuláše a anděla (čert u nás nebyl potřeba) )nám 

pohádka „Kašpárek jde do Betléma“  připomněla, že se blíží 

Vánoce. Společně jsme vyzdobili třídy a mohli pozvat rodiče na 

společné předvánoční posezení, kde Pastelky předvedly co 

všechno se ve školce děje, když se za rodiči zavřou dveře a malé 

Berušky si společně s rodiči vyrobily malý dárek. 

V novém roce jsme přivítali návštěvu z Pavlova, kde sídlí 

záchranná stanice, která pečuje o hendikepované živočichy. 

Program se jmenoval „Nosí ježek jablíčka?“…na tuto, ale i 

spousty dalších otázek jsme dostali odpověď a jako překvapení 

nedorazil jenom ježek, ale i veverka a sova. 
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V divadle v Havlíčkově Brodě jsme si užili pohádku „Anička a 

maškary“ a maškarní merenda byla i v Beruškách a Pastelkách, 

kde se to jen hemžilo piráty, princeznami, kočičkami a spoustou 

dalších masek. 

Beseda o školní zralosti se speciální pedagožkou byla jistě 

přínosem pro všechny zúčastněné rodiče a chtěla bych touto 

cestou ještě jednou poděkovat paní Mgr. Farkové za její realizaci. 

Další pohádka v Brodě, lyžování, návštěva Základní školy 

v Dolní Krupé….no je toho prostě spousta….a spousta zážitků 

nás ještě čeká… 

Naše školka otevře své dveře dne 19. 4. 2024. Můžete se přijít 

podívat, že ve školce to je prima a není se čeho bát ☺. 

Zápis se tento rok uskuteční dne 13. 5. 2024 v 10.00-16.30 hodin. 

 

 

 
 

                                                                       Helena Jehličková, ředitelka MŠ 
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Dětský karneval 
Březen je v naší obci neodmyslitelně spojen s pořádáním 

dětského karnevalu. V letošním roce se členky Svazu žen dohodly 

na termínu 2. 3. Přípravy začaly už v lednu, kdy jsme se dohodly, 

že ústřední téma bude Cesta za pokladem a začaly malovat kulisy. 

Výzdobu sálu kulturního domu jsme si nechali na pátek před 

karnevalem. 

Kapitán Jack Sparrow vyhrál v kartách kousek mapy, která by 

měla ukázat místo uložení pokladu Červeného korzára. Mezi 

dětmi, kterých se tentokrát sešlo více než 120, si společně se svou 

první lodní důstojnicí Jane vybíral posádku. Piráti, kteří splní 

jejich zkoušky, se budou moci vydat na lodi Černá Perla hledat 

poklad. 

První zkouška musela piráty připravit na to, že za každých 

okolností rychle rozpoznají svoji loď. V přístavu jich totiž kotví 

mnoho a jsou si podobné. Dostali proto za úkol sestavit obrázek 

lodi z deseti malých kousků. Všechna tři družstva uspěla a děti 

byly odměněny. 

Nejmenší návštěvníky našeho karnevalu, kteří s námi chtěli 

vyplout, prověřila druhá zkouška. V takovém pirátském pokladu 

přeci nesmí chybět perly. Děti je měly za úkol najít a navléknout 

je na tkaničku do náhrdelníku. I tento úkol jim vysloužil drobnou 

odměnu. 

Kapitán se šel projít po své lodi a zjistil, že paluba je velmi 

špinavá. Zlobil se na Jane, že ji neuklidila. Ta to ale zadala 

posádce. Tři družstva pirátů musela projít slalom s míčem, který 

před sebou postrkovali košťaty. Díky tomu vyčistili palubu a 

kapitán Jack byl spokojen.   

Byl čas vydat se na cestu. Kapitán si nemohl vybrat, kteří piráti 

jsou po zkouškách nejlepší, pozval je proto na palubu všechny a 

loď vyplula. Bohužel velmi brzy po vyplutí potkali bouři. První 

lodní důstojnice Jane dala příkaz spustit plachty, aby se v bouři 

nepoškodily. Z oblohy se pak spustil na piráty déšť a děti přivítaly 

padající balonky výskotem…. 
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Cestu nakonec úspěšně zdolali a dorazili na ostrov. Na kouscích 

mapy, které měli kapitán a Jane, se psalo, že další část mají 

mořské panny na dně moře. Piráti se proto potopili a doplavali 

pod vodou pro další kousek. Tento kus je pak ještě poslal do 

Hospody u dvou sudů. Tam piráti společně zazpívali smutným 

krčmářům a dostali poslední díl mapy. Když kapitán sestavil 

všechny díly k sobě, ukázalo se, že poklad je zakopán v písku u 

dvou palem. To už nebyl pro piráty problém najít. Z písku 

vyhrabali opravdovou truhlu s řetězem a zámkem. Kapitán Jack 

zámek odemknul a v truhle našel spoustu zlatých mincí. Rozdělil 

se spravedlivě s každým, kdo mu na cestě pomáhal – všechny děti 

si tak pochutnaly na zlatém čokoládovém pokladu. 

Na dětech jsme poznaly, že se jim společně strávené odpoledne 

líbilo a byly spokojené. Užily si svoje masky, zatančily si a 

vyřádily se s konfetami. Právě proto nás pořádání akcí pro malé 

obyvatele nejen naší obce stále ještě baví, ačkoliv se naše členská 

základna zmenšila na pouhých 15 členek. Děkujeme proto i všem 

ostatním, kteří nám v našem snažení pomáhají. Pokud někdo bude 

mít zájem přidat se do Svazu žen nebo alespoň trochu vypomoci 

při dalších akcích, ať se obrátí na naši předsedkyni Janu 

Švecovou. 

Těšíme se na další setkání s Vámi všemi na Dětském dnu. O 

přesném termínu Vás budeme včas informovat. 

 

                                              za ČSŽ Horní Krupá, Klára Lacinová 
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Ekocentrum chaloupky nabízí letní tábory 

HRÁTKY U JAVORU  

Tábor pro rodiče/prarodiče a děti do 7 let 

 

Nakoukněte s námi do prázdninového tajemství krupského javoru 

a stromových skřítků v okolí ekocentra Chaloupky 

Horní Krupá. 

Termín: 15. 7. - 19. 7. 2024, od 9:00 do 16:00 hodin 

Cena včetně oběda:  

• dospělý 1500 Kč 

• dítě 1100 Kč 

• další sourozenec 1000 Kč 

Mladší sourozenec, který do doby konání tábora ještě neoslavil 2. 

narozeniny se účastní zdarma.  

 
CESTA KOLEM SVĚTA  

Letní příměstský tábor pro děti od 7 do 13 let v Ekocentru Horní 

Krupá. 

 

Čeká nás prázdninový program v přírodě a o přírodě. 

Procestujeme svět. Za 5 dní navštívíme 5 světadílů. 

Termín: 12. 8. – 16. 8. 2024, od 9:00 do 16:00 hodin 

Při větším počtu zájemců zajistíme dozor vedoucího z Havlíčkova 

Brodu a Chotěboře linkovým autobusem. 

Cena včetně oběda: 2300 Kč 

sleva pro děti z chaloupeckých kroužků 100 Kč 

Přihlášky přijímáme do naplnění kapacity táborů. 

Bližší informace: iva.kopecka@chaloupky.cz 
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♣  ♣  ♣ ♣  ♣ 

 

Společenská kronika 
za období od posledního vydání Krupských střípků 

 
 
 

Narodily se tyto děti: 
 
Matyáš Čáp, Horní Krupá 
Ester Hlaváčková, Horní Krupá 
 
 

                    Blahopřejeme a radujeme se z Vašeho dítěte. 
 

 

 

 

♣  ♣  ♣ ♣  ♣ 

 

 

Zemřeli: 
 
Josef Kudla, Údolí 
Josef Bořil, Horní Krupá 
Vítězslav Beran, Horní Krupá 

 
                                     Vzpomínáme spolu s Vámi. 

 
♣  ♣  ♣ ♣  ♣ 
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Časopis je zapsán do evidence periodického tisku u MK ČR  
a bylo mu přiděleno evidenční číslo: MK ČR E 19537. 
Písemné příspěvky posílejte na OÚ Horní Krupá, 580 01 nebo 
e-mailem obec@hornikrupa.cz.   
Telefonické dotazy a připomínky na tel. čísle 569 436 145,  
725 101 163. 
Distribuováno zdarma do všech schránek. Pokud jste časopis 
nedostali, přihlaste se na OÚ, kde je k dispozici. 
Březen 2024 
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